
Zápis zo zasadnutia Akademického senátu FRI UNIZA  

zo dňa 12.4.2023 
 

Prítomní členovia: Bachratý, Boško, Dubovec, Gonda, Kostolný, Malichová, Mulík, Moravčík, 

Olešnaníková, Soviar, Ševčík, Šotek, Tarábek, Varga, Vrábel 

Neprítomní členovia: Dobrovič, Kolok, Marušincová, Pančíková, Ružbarský, Uramová 

Hostia: Kršák, Lendel, Márton, Rešetková 

 

Program rokovania: 

1. Schválenie smernice č. P_FRI_04 Rokovací poriadok Akademického senátu Fakulty riadenia 

a informatiky Žilinskej univerzity v Žiline.  

2. Schválenie smernice č. P_FRI_03 Zásady volieb do Akademického senátu Fakulty riadenia 

a informatiky Žilinskej univerzity v Žiline.  

3. Prerokovanie materiálu „Výročná správa o činnosti FRI UNIZA za rok 2022“.  

4. Schválenie nových členov disciplinárnej komisie.  

5. Informovanie o výsledkoch zasadnutia Disciplinárnej komisie FRI UNIZA, ktorá sa konala 25.1.2023.  

6. Vyhodnotenie prihlášok za akademický rok 2023/2024.  

7. Rôzne.  

 

Zasadnutie AS FRI otvoril predseda AS p. Varga, privítal členov a hostí a konštatoval, že senát je 

uznášaniaschopný s počtom prítomných členov 15. Rokovanie prebiehalo hybridne v miestnosti RA101 a 

prostredníctvom aplikácie MS Teams. 

Predseda AS predložil program rokovania na schválenie. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 15, za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0. 

 

1. Schválenie smernice č. P_FRI_04 Rokovací poriadok Akademického senátu Fakulty riadenia 

a informatiky Žilinskej univerzity v Žiline.  

Predseda AS FRI odôvodnil potrebu zmien v rokovacom poriadku AS FRI. Potrebná bola aktualizácia 

dokumentu v zmysle platného Zákona o vysokých školách a Štatútu univerzity. V rokovacom poriadku 

pribudlo ukotvenie foriem zasadnutia a umožnenie hlasovania per rollam. Senátori mali technické 

pripomienky, ktoré boli zapracované. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 15, za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0. 

 

Uznesenie č. 2023/11: AS FRI UNIZA schvaľuje smernicu č. P_FRI_04 Rokovací poriadok 

Akademického senátu Fakulty riadenia a informatiky Žilinskej univerzity v Žiline v upravenom znení. 

 

2. Schválenie smernice č. P_FRI_03 Zásady volieb do Akademického senátu Fakulty riadenia 

a informatiky Žilinskej univerzity v Žiline.  

Predseda AS FRI UNIZA odôvodnil potrebu zmien v zásadách volieb do AS FRI. Potrebná bola aktualizácia 

dokumentu v zmysle platného Zákona o vysokých školách a Štatútu univerzity. Najväčšia zmena sa týkala 

spôsobu pozastavenia členstva v Študentskej časti AS FRI. 

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 15, za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0. 

 

Uznesenie č. 2023/12: AS FRI UNIZA schvaľuje smernicu č. P_FRI_03 Zásady volieb do 

Akademického senátu Fakulty riadenia a informatiky Žilinskej univerzity v Žiline. 

 

3. Prerokovanie materiálu „Výročná správa o činnosti FRI UNIZA za rok 2022“.  

P. dekan predložil výročnú správu fakulty za rok 2022, venoval sa oblasti vzdelávania, vedy a výskumu, 

mobilitám a prehľadu vybraných udalostí na fakulte. V oblasti vzdelávania prezentoval personálnu štruktúru 

fakulty, zhodnotil akreditáciu, a prezentoval vývoj počtu študentov a vývoj počtu prihlášok na štúdium. 

V oblasti vedy a výskumu  predstavil zmeny v kategorizácií publikačnej činnosti, pričom apeloval na 

publikovanie v kvalitnejších časopisoch, prezentoval riešené projekty. V rámci vybraných aktivít fakulty 

vyzdvihol  rekonštrukciu priestorov. Pán dekan poďakoval všetkým kolegom, ktorí sa v uplynulom roku 



venovali marketingovým aktivitám ako sú súťaže, workshopy a prezentácie fakulty a jej študijných 

programov. P. Tarábek sa informoval o možnosti doplnenia informácií o súťažiach, ktoré neboli vo výročnej 

správe uvedené. P. prodekan Lendel informoval, že budú do výročnej správy zapracované a poprosil p. 

Tarábka o prípravu podkladov. Diskusia sa týkala najmä publikačnej činnosti, kde p. Bachratý, p. Tarábek 

a p. Malichová poukázali na nemožnosť publikovať v kvalitných recenzovaných časopisoch s dlhším 

recenzným konaním, vzhľadom na krátke termíny, ktoré vyplývajú z požiadaviek projektov a ukončenia 

doktorandského štúdia. P. Gonda poukázal na jav, kedy sa spätne ruší zaradenie niektorých časopisov v danej 

kategórii už po vypublikovaní článku.  

Výsledky hlasovania: hlasovalo: 15, za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0. 

 

Uznesenie č. 2023/ 13: AS FRI UNIZA schvaľuje materiál „Výročná správa o činnosti FRI UNIZA za 

rok 2022“ v upravenom znení. 

 

4. Schválenie nových členov disciplinárnej komisie. 

P. prodekan Lendel odôvodnil potrebu schválenia nových členov disciplinárnej komisie. 

Ku kandidátom nemali členovia AS FRI pripomienky, za predložený návrh hlasovali tajne. 

Výsledky hlasovania: prezentovalo sa: 15, hlasovalo: 15 

Kandidát Súhlasilo Nesúhlasilo Zdržalo sa Nehlasovalo 

doc. Ing. Patrik Hrkút, PhD. 15 0 0 0 

Ing. Andrej Tupý 15 0 0 0 

 

Uznesenie č. 2023/14: AS FRI UNIZA schvaľuje navrhnutých členov disciplinárnej komisie. Zloženie 

disciplinárnej komisie je: Zamestnanecká časť: doc. Ing. Viliam Lendel, PhD. (predseda DK), doc. 

Ing. Michal Koháni, PhD., doc. Ing. Patrik Hrkút, PhD; Študentská časť: Ing. Michal Mulík, Ing. 

Marián Šotek, Ing. Andrej Tupý. 

 

5. Informovanie o výsledkoch zasadnutia Disciplinárnej komisie FRI UNIZA, ktorá sa konala 

25.1.2023.  

P. prodekan Lendel informoval o priebehu konania disciplinárnej komisie, ktorá sa konala 25.1. a 3.4. Ďalšie 

zasadnutie komisie bude 24.4. V diskusii sa p. Bachratý informoval, čo predchádza podaniu podnetu na DK, 

nakoľko preverované podnety zväčša  pochádzali z jedného predmetu. Predseda DK informoval, že sa jednalo 

o študentov, ktorí sa na predmete dopustili opakovaného podvodného konania napriek upozorneniu 

vyučujúcich. 

 

6. Vyhodnotenie prihlášok za akademický rok 2023/2024. 

P. prodekan Lendel informoval o stave prihlášok k 3.4.2023, do toho dátumu fakulta prijala 1018 prihlášok 

na bakalárske štúdium vo všetkých programoch. V roku 2022 bolo k 4.4.2022 prijatých 892 prihlášok. Počet 

prihlášok bude ešte stúpať, posledný termín na podanie prihlášky je 30.4.2023. P. Tarábek sa informoval 

o plánovanom počte prijatých prvákov. P. prodekan odpovedal, že nie viac ako minulý rok. P. Dubovec 

podotkol, že je niekoľko krúžkov opakujúcich študentov a je potrebné počítať s úväzkami a efektívnou 

alokáciou zdrojov na ich výučbu. 

 

7. Rôzne. 

- Predseda AS informoval, že p. Segečovi v zmysle § 1 bodu 5. Zásad volieb do AS FRI UNIZA zaniklo 

členstvo v senáte, nakoľko bol dočasne vymenovaný za prodekana pre vedu a výskum. Podľa § 3 bodu 18. 

Zásad volieb do AS FRI UNIZA jeho miesto v senáte zaujal p. Soviar. P. Varga privítal p. Soviara ako 

nového člena AS FRI a zároveň poďakoval p. Segečovi za jeho aktívne pôsobenie v AS. 

- Predseda AS poďakoval za vyplnenie spoločného kalendára, aby bolo možné efektívne plánovať 

zasadnutia AS v tomto semestri. 

- P. Tarábek pripomenul, že posledný termín na nomináciu kandidátov do volieb do zamestnaneckej časti 

AS UNIZA je 14.4.2023 14:00. Návrhy je potrebné posielať členom volebnej komisie – p. Bachratý, p. 

Olešnaníková, p. Šotek, p. Tarábek, p. Uramová. 



- P. Dubovec upozornil na enormné pracovné zaťaženie prodekanov. 

- P. dekan informoval o dočasnom obsadení pozície prorektora pre informačné systémy p. Kohánim, nakoľko 

p. Matiaško je dlhodobo PN. Na fakulte bol dočasne vymenovaný za prodekana pre vzdelávanie p. Segeč. 

- p. Mulík informoval o snahe získať spätnú väzbu od študentov na platforme Discord, kde bol vytvorený 

špeciálny kanál, kde bude dávať do pozornosti aj evaluáciu predmetov. P. dekan upozornil, že evaluácia má 

veľký význam, nakoľko garant št. programu musí aspoň raz za rok spraviť vyhodnotenie študijného programu 

formou reportu do ktorého sa zahŕňa aj spätná väzba od študentov. P. Mulík ďalej upozornil, že študenti 

z programu IaST nemajú povinný predmet Počítačové siete 3, ktorý je ale povinný pre inžinierske štúdium 

v programe ASI a mnohí absolventi si ho musia buď vybrať ako voliteľný alebo absolvovať prijímaciu skúšku 

z tohto predmetu. 

- P. Kostolný upozornil na pretrvávajúci problém s myšami v budove A. Pani tajomníčka informovala, že 

v priebehu týždňa má prísť deratizér. 

- P. Kostolný upozornili aj na využívanie chatGPT na vypracúvanie semestrálnych úloh, prípadne iných zadaní 

a pýtal sa aký bude do budúcna postup. P. dekan a p. predseda AS odpovedali, že na túto tému bude zvolaná 

diskusia s akademickou obcou fakulty. P. dekan zatiaľ apeloval na serióznosť študentov pri vypracúvaní 

zadaní. 

 

Úlohy: 

 

Aktuálne úlohy Zodpovedný Termín 

Vypracovanie prehľadného zoznamu voliteľných predmetov 

a počtov prihlásených študentov za posledné roky a jeho 

predloženie členom senátu. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Vypracovať štatistiky ohľadom praktických cvičení 

z matematiky a informovať o efektivite imatrikulačného testu. 

Zhodnotiť ohlasy učiteľov tohto predmetu. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Analyzovať koľko študentov z tých, ktorí absolvovali a z tých, 

ktorí neabsolvovali PS dokončí 1. ročník 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

Urobiť štatistiku ako sa vyvíja štúdium u tých, ktorí boli 

prijatí na základe úspešného riešenia olympiád. 

p. prodekan Lendel Najbližšie 

zasadnutie AS 

FRI UNIZA 

 

 

V Žiline 12.4.2023 Zapísal: V. Olešnaníková 

 Schválil: M. Varga 


